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Protokoll från styrelsemöte för Samordningsförbundet

Härnösand — Timrå

Datum: 2023-06-02

Plats: Timrå Terminalvägen 10, Lokal Tallen

Närvarande ordinarie ledamöter: Monica Fällström, Härnösands kommun
Lars Kempe, Timrå kommun

Lotta Qvarnlöf, Försäkringskassan, deltog digitalt

Närvarandeersättare: Glenn Sehlin, Region Vasternorrland

Margareta Tjärnlund, Härnösands kommun

Övriga: Keijo Ojala, revisor, Timrå kommun
Ulrika Sahlin, förbundschef

Utses att justera: Lars Kempe

Underskrifter:
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Ordförande Justerare Förbundschef

 

BEVIS OM ANSLAG

Justering av Samordningsförbundets protokoll har tillkännagivits genom anslag på
huvudmännens anslagstavla

Sammanträdesdatum Anslaget uppsatt den Anslag nedtas den
2023-06-02 2023-06-19 2023-07-03

Förvaringsplats för protokollet är Härnösands kommun Protokollet omfattar $ 58-77

Ulrika Sahlin

Förbundschef
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Mötets öppnande

Ordförandehälsar alla välkomnatill styrelsemöte och förklarar mötet öppnat.

Godkännande av dagordning

Samordningsförbundet beslutar:

Att godkänna dagordningen.

Val av justerare

Samordningsförbundet beslutar:

Att utse Lars Kempeatt justera protokollet.

Föregående protokoll

Vid föregående möte fick ordförande i uppdrag att begära ett nytt beslut från
Härnösands kommun medrättelse av tidsperioden för deras val av ledamöter.

Ordförande berättar att hon har varit i kontakt med kommunstyrelsens
ordförande Andreas Sjölander, som sa att han bedömeratt det inte är nödvändigt

mednytt beslut, då det bedömsatt ingen kommeratt göra anspråk på uppdraget

de sista månaderna och skulle det bli något problem får nytt beslut tas då.
Glenn Sehlin fick även han i uppdrag att kontakta Region Västernorrland

angåenderättelse av tidsperioden för utsedda ledamöter. Han berättar att han har

framfört detta men inte hört något mer. Förbundschefen informerar om att hon
har mottagit meddelande från Christina Lindberg som är Region Västernorrlands

utsedda ordinarie ledamot, som har meddelat att hon inte kommerfortsätta med
uppdraget, så det innebär att Region Västernorrland måste utse någon ny och då

inkomma med nytt beslut.
Kommunerna skulle även kontaktas för att ändra tidsperioden för utsedda

revisorer, men det har kommittill förbundschefens vetskap att det är rätt
tidsperiod för revisorerna, så där är det inget nytt beslut som är aktuellt.
Då det gäller beslut om utsedda medlemsrepresentanter, så meddelar ordförande

att Härnösands kommunutsett henne, menatt hon tycker att det känns fel att

honsitter på två stolar, så hon kommeratt föreslå att vice ordförande i

Arbetslivsnämnden i Härnösand får det uppdraget. Då det gäller Timrå

kommun,så harvi inte fått något meddelande om att de har utsett någon ny

medlemsrepresentant.

Samordningsförbundet beslutar:

Att uppdra åt förbundschefen att göra en skriftlig förfrågan till Timrå kommun
avseende när de avseratt utse en medlemsrepresentant.

Att lägga protokollet till handlingarna.

Revisionsberättelse KPMG för 2022 års revision
Styrelsenhar tagit del av KPMG:s revisionsberättelse och konstaterar att det inte

framkommer några speciella rekommendationer från KPMG.

Samordningsförbundet beslutar:
Att lägga revisionsberättelsentill handlingarna.
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Revisionsgranskning EY 2022

Styrelsen har tagit del av de synpunkter och den rekommendation som revisonen

har lämnati sin rapport. Styrelsen fortsätter arbeta med rekommendationen vid
verksamhetsplaneringsdagen under hösten.

Samordningsförbundet beslutar:
Att lägga revisionsgranskningentill handlingarna.

Deförtroendevalda revisorernas beslut om tillstyrkande att styrelsen och

dess ledamöter beviljas ansvarsfrihet

Samordningsförbundet beslutar:

Att lägga beslutet till handlingarna.

Ekonomi

- Budget

Budgeten för 2023 är 3 746 000 kr. Inte mycket har hänt underårets första
månader. Förbundets egna kapital ligger på 569 043 kronorvilket är inom

Nationella rådets rekommendation, att överskott av kapital inte ska överstiga 20

Yo av intäkterna.

Samordningsförbundet beslutar:

Att budgeten följs som planerat och ingen åtgärd är aktuell.
Ekonomirapporternaläggstill handlingarna.

Statisticon

Förbundschefen informerar om vikten av utbildning inom statistik för att

tillsammans i utvecklingsgruppen kunna använda sig av det som ett stöd vid
framtagande av insatser. Tanken är därför att anlita Statisticon för en
halvdagsutbildning vid konferensen för förbundscheferna i länet. Statisticon tar

14 000 kr för deras föreläsning.

Samordningsförbundet beslutar:

Att godkänna att förbundschefen anlitar Statisticon för 14 000 kr.

Slutrapport SKAPA

En skriftlig slutrapport från insatsen SKAPA har inkommit.

Det framkommeratt det uppsatta målet; att kartlägga 50 personer enligt BIP och
att 30% av de som står långt ifrån arbetsmarknaden skulle bli självförsörjande

genom ex arbete eller andra ersättningsformer, inte kunde uppnås under
projekttiden. En anledningtill att man inte nådde målet fullt ut är att det

uppdagades att målgruppen står längre ifrån arbetsmarknaden än den

uppskattning man gjorde initialt.

Underprojekttiden erbjöds kartläggningentill 54 individer, men 16 stycken

tackade nej, därav blev det 38 personer som genomgick kartläggningen. Efter
avslutad projekttid är det 2490 som har blivit självförsörjande, så målet med

3090 uppnåddesinte.
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Trots att det uppsatta målet inte uppnåddes är bedömningenatt det har varit en

bra insats som har medfört positiv utveckling av samsynen kring framgångsrikt

arbetssätt kring individerna, dvs att arbetsmarknadskonsulenter,

arbetsförmedlare och socialsekreterare som tidigare har haft olika syn på vilka

insatser som är bra för individer, nu fått en samsyn. Synsättet kommer med all

sannolikhet att finns kvar hos handläggarna och den upparbetade samverkan
med vårdcentralen och öppenpsykiatrin kommeratt fortsätta vilket är en viktig

förutsättning för att individen ska få samordnade insatser från olika aktörer.

En annan insikt som uppkommit underprojekttiden är att det är bättre att
arbetsmetodeni större utsträckning kopplastill arbetslivsförvaltningen, eftersom

det är naturligare att arbetsmarknadskonsulenterna jobbar med kartläggningen
utifrån forskningens slutsats att en betydande framgångsfaktor är

handledarstödets kontinuitet.

Samordningsförbundet beslutar:

Att godkänna slutrapporten och betala ut resterande beviljat projektmedel.

Delrapport Stärkt samverkan och parallella insatser

Det framkommeri delrapporten att insatsen genomförs enligt plan och att

prognosenär att de uppsatta målen kommer uppnås under projekttiden.

Samordningsförbundet beslutar:
Att godkänna delrapporten och lägga dentill handlingarna.

Delrapport Arbetsmarknadstorget Härnösand

Det framkommeri delrapporten att insatsen genomförs enligt plan och att
prognosenär att de uppsatta målen kommer uppnås underprojekttiden.

Samordningsförbundet beslutar:
Att godkänna delrapporten och lägga den till handlingarna.

Delrapport AF-handläggare i samverkan

Det framkommeri delrapporten att insatsen genomförs enligt plan och att
prognosenäratt de uppsatta målen kommer uppnås underprojekttiden.

Samordningsförbundet beslutar:

Att godkänna delrapporten och lägga den till handlingarna.

Förslag delårsrapport
Förbundschefen redovisar upprättat förslag till delårsrapporten för 2023.

Samordningsförbundet beslutar:
Att fastställa delårsrapporten för 2023 enligt upprättat förslag.

Härnösands Ti TIMRÅ KOMMUN
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$ 72 Verksamhetsplaneringsdagen

Förbundschefen berättar att under beredningsmötet inför styrelsemötet,
framkom idén att bjuda in revisorerna för dialog under verksamhets-

planeringsdagen, så frågan ställs nu till övriga ledamöter om det låter som en bra

idé?

Samordningsförbundet beslutar:

Att det låter som en bra idé och ger förbundschefen i uppdrag att bjuda in

revisorernatill verksamhetsplaneringsdagen den 13 oktober.

§ 73 Informations- och rapportaérenden

ARBETSFORMEDLINGEN === Region

NNSarsmétesprotokoll

Férbundschefen gav en kort sammanfattning från årsmötet som var den 17

april. Glädjande var att Norrlandsregionenfått in fler ledamöter i NNS
styrelse.

Inspirationsdagen SFI

Det var en välbesökt inspirationsdag med ca 95 deltagare. Det var rektorer

för SFI, SFI-lärare, verksamhetschefer inom vuxenutbildningen samt

nyckelpersoner från kommunernas arbetsmarknadsenheter som deltog.

Under dagenfick deltagarna lyssna på uppskattade föreläsningar från bl a

Trelleborg, som berättade om deras arbete med bransch SFI från dag ett samt
hur man arbetar i Helsingborg mm.

Medlemssamrådet 11 maj

Vid årets medlemssamråd deltog från förbundet Lars Kempe samt

förbundschefen. Det var Arbetsförmedlingen som stod värd för årets
medlemssamråd. De gav en uppskattad dragning om hur deras arbete sker

för olika individer samt att de lyfte vilka målgrupper de anseratt

Samordningsförbunden behöver arbeta med.
Det som saknades vartidtill att prata om förbundsmedlemmarna ville skicka

med någottill förbunden inför framtida satsningar.

Ordförandeträffen den 12 maj
Isabel Mixter och Malin Larsson var de riksdagsledamöter som i år deltog på

träffen. Det var bra diskussioner, bl a annat lyftes medelstilldelningen som

nu under några år legat på sammanivå ochskulle förbunden tilldelas mer

medelgår det att växla upp verksamheternarejält. Även det nya bristfälliga
uppföljningssystemet diskuterades och både Malin och Isabell antecknade

flitigt våra synpunkter för att ta med dem och se vad de kan göra för att

trycka på och påverka. Alla var nöjd med dagens diskussion och det
bestämdesatt vi fortsätter med dessa möten.

Inspektionen för socialförsäkringens rapport - Samordnat stöd gör skillnad

Förbundschefen informerade om att den sista rapporten om

samordningsförbundennuär klar och att utifrån sammanfattningen framgår
det att Samordningförbundens stöd gör skillnad och hjälper individertill

stegförflyttning mot egen försörjning.

Samordningsnytt
Det har kommit ett nytt nyhetsbrev med intressant läsning.
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- L6nerevision
Lars Kempe informerar om att han efter fatt uppdraget att tillsammans med

förbundschefen genomföra lönesamtal har enats om en ny lön för

förbundschefen.
- Insatsernas styrgrupper

Förbundschefen informerar om att styrgruppsmöten har genomförts i de

insatser som beviljats medel från förbundet och som delrapporterna

redovisar så framkommerdet inga avvikelser utan det flyter på och
prognosenär att målen ska kunna uppnåsi insatserna.

Samordningsförbundet beslutar:

Att tacka för informationen och lägga dem till handlingarna.

Utbildning, konferenser samt inbjudningar

Inga relevanta inbjudningar har inkommit.

Övriga frågor

Förbundschefen informerar om att det troligtvis kommer att inkommatvå
ansökningar till förbundet och eftersom nästa styrelsemöte inte är förrän den 1

september, så vore det bra om ett extra möte kan bokasin.

Förbundschefenberättar att från och med nu så kommeralla handlingartill

styrelsemötet att läggas ut på hemsidan och att hon fortsättningsvis inte mailar
ut handlingarna utan mailar endast länkentill handlingarna.

Samordningsförbundet beslutar:
Att preliminärt boka in ett digitalt extramöte den 16 juni kl. 15.00.

Förbundschefen återkommer inom kort om ansökningarna har inkommiteller ej.

Att det är bra att det skickas ut en länk till handlingarna som kommeratt läggas
upp på hemsidan.

Nästa möte

Nästa styrelsemöte är den 1 september och hålls i Härnösand. Lokal framgår på
kallelsen.

Mötets avslutning

Ordförandetackar för ett bra möte och förklarar mötet avslutat.

i Härnösand:
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